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Iktatószám: I/F/7-11/2020. 
 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2020. augusztus 28. (péntek) napján 15 óra 30 perckor 

Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 016-os Irodájában megtartott 
rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Csötönyi László elnök;  

Illés Tamás elnökhelyettes; 
Murvai Árpád képviselő, bizottsági tag; 
Faragó Zsolt képviselő, bizottsági tag; 
Iker Zsolt bizottsági tag; 
Petter Mária Magdolna bizottsági tag; 

 
Távolmaradását jelezte:  Nyerges Tibor bizottsági tag; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens, 

jegyzőkönyvvezető; (az aljegyző megbízásából) 
 
Csötönyi László elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 6 bizottsági tag jelen van, a 
bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 15 óra 30 perckor megnyitja. 
 
Csötönyi László elnök: Barátsággal és tisztelettel köszönti a megjelenteket a Kultúra, Civil 
Szervezetek, Városmarketing Bizottság (a továbbiakban: KCV) mai rendkívüli ülésén. A 
bizottság mai ülésére meghívó nem készült, a rendkívüli ülésre tekintettel dr. Göttlinger István 
aljegyző úrral egyeztetett az ülés megtartásáról, amelyet aljegyző úr tájékoztatása alapján 
telefonon hívott össze, és amelyet a bizottság közös csoportjában is meghirdetett. Nyerges 
Tibor bizottsági tag jelezte, hogy a mai ülésen nem tud részt venni.  
 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: Ebben az esetben a bizottságnak ügyrendi 
szavazást kell tartania arról, hogy ki lássa el a mai ülésen a jegyzőkönyv-hitelesítői feladatokat.  
 
Csötönyi László elnök: Javasolja, hogy a bizottság a mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének 
Murvai Árpád bizottsági tagot válassza meg. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ügyrendi javaslatot, amelyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
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Csötönyi László elnök: A szavazás eredménye alapján megállapítja, hogy a jegyzőkönyv-
hitelesítői feladatokat a mai KCV üléssel kapcsolatban Murvai Árpád bizottság tag látja el. 
Három napirendi pont tárgyalására tesz javaslatot. Az első napirendi pont „A bizottság 
elnökének meghallgatása és ellenőrzése köztartozás-mentességgel kapcsolatban” tárgyú, 
szóbeli előterjesztés lenne, amelynek előterjesztője Illés Tamás elnökhelyettes úr. A napirendi 
ponttal kapcsolatban szeretné bejelenteni érintettségét, ezért felkérné Illés Tamás 
elnökhelyettes urat a napirendi pont tárgyalásának levezetésére. A második napirendi pont a 
„Döntés a képviselői köztartozás-mentességek igazolásának bekéréséről és ellenőrzéséről” 
tárgyú szóbeli előterjesztés, amelynek ő lenne az előterjesztője. A harmadik napirendi pont a 
„Döntés az őszi kulturális programsor megszervezéséről” tárgyú szóbeli előterjesztés, 
amelynek szintén ő lenne az előterjesztője.  
 

Az elnök szavazásra teszi fel a nyilvános ülés napirendjének elfogadására vonatkozó 
javaslatot, amelyet a bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő 
napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1. napirendi pont: 

A bizottság elnökének meghallgatása és ellenőrzése köztartozás-mentességgel 
kapcsolatban 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Illés Tamás elnökhelyettes 
Előadó: Illés Tamás elnökhelyettes 
 
2. napirendi pont: 

Döntés a képviselői köztartozás-mentességek igazolásának bekéréséről és ellenőrzéséről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
3. napirendi pont: 

Döntés az őszi kulturális programsor megszervezéséről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 

 
1. napirendi pont: 

A bizottság elnökének meghallgatása és ellenőrzése köztartozás-mentességgel 
kapcsolatban 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Illés Tamás elnökhelyettes 
Előadó: Illés Tamás elnökhelyettes 
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Csötönyi László elnök: A napirendi pontok ismertetésekor jelezte érintettségét, ezért felkéri 
Illés Tamás elnökhelyettes urat, hogy a napirendi pont vonatkozásában vegye át az ülés 
vezetését. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes úr az elnök érintettségére tekintettel átveszi az ülés vezetését. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Tájékoztatja a bizottságot arról, hogy a Tolna Megyei 
Kormányhivataltól (a továbbiakban: Kormányhivatal) kapott egy levelet dr. Horváth Kálmán 
kormánymegbízott úr aláírásával. A levél 2020. augusztus 26. napján kelt, de a levelet ő tegnap 
augusztus 27. napján kapta meg. Kormánymegbízott úr törvényességi felhívással él a levélben 
a bizottság felé, lévén, hogy az új Szervezeti és Működési Szabályzat szerint a KCV feladata az 
adómentesség vizsgálata. A levél alapján a Kormányhivatal végzett a köztartozás-mentes 
adatbázisban egy szúrópróba szerű ellenőrzést, amely alapján Bomba Gábor és Csötönyi László 
nem szerepelnek ebben az adatbázisban. Jegyzőkönyvbe szeretné mondani, hogy mélyen 
megdöbbentette, és értetlenségre ad okot, sőt, amennyiben lehetősége lenne rá, kivizsgálást 
is kezdeményezne, de úgy gondolja, hogy úgysem lenne meg a tettes, hogy az ő részére 
augusztus 27. napján továbbított irattal kapcsolatban egy szekszárdi lakos már augusztus 26. 
napján sajtótájékoztatót tartott. Felháborítónak tartja, hogy az érintettek még nem is tudnak 
a levélről, de bizonyos magánszemélyek már sajtótájékoztatót tartanak erről. Nyilván nem 
tudja megállapítani, hogy a hivataltól vagy a Kormányhivataltól szivárgott-e ki az információ, 
de szeretné, ha a jövőben ilyen nem fordulna elő. Elmondja, hogy ők nyilvánosan működnek, 
és minden nyitott lapokkal megy. Senki előtt nem volt titkuk, és sosem lesz. De az, hogy 
hivatalos ügyeket vadidegenek az utcán tárgyalnak az előtt, hogy az érintettek erről 
értesülnek, döbbenetes számára. Ez már nem az első ilyen eset, és tart tőle, hogy nem is az 
utolsó. A hivatal lépéseket kellene, hogy tegyen ennek a felszámolására. A levelet neki 
címezték, ő kapta a feladatot, de véleménye szerint ezt a bizottságnak kell tárgyalnia. A 
felhívás alapján a jogszabálysértés orvoslása érdekében az elnökhelyettesnek meg kell tennie 
a szükséges intézkedéseket a méltatlansági eljárás lefolytatása érdekében, illetve határidő 
tűzésével fel kell hívnia a képviselőket a törvény szerinti kötelezettségük teljesítésére, a 
köztartozás-mentes adatbázisba való felvételükről szóló igazolásuk benyújtására. Elmondja, 
hogy erre szeptember 30. a határidő, tehát nincs szükség semmilyen rendkívüli Közgyűlésnek 
az összehívására. Bőven van még idő. A törvény valóban előírja, hogy az adatbázisba való 
felvételt igazolni kell. A kormánymegbízotti levél tévesen hivatkozik arra, hogy a KCV-nek 
kellett volna a nyilvántartásba vételt a képviselővé váláskor megtenni, ugyanis ez jóval a 
bizottság megalakulása előtt megtörtént, amikor még a régi SZMSZ volt érvényben. A régi 
SZMSZ szerint a hivatal ellenőrizte az igazolásokat a vagyonnyilatkozatokkal együtt. Mint 
elnökhelyettes, kéri az aljegyzőtől, hogy az ezzel kapcsolatos ellenőrzési és nyilvántartási 
dokumentumokat kérje be az illetékes igazgatóságtól, attól a személytől, aki annak idején 
ennek az ügygazdája volt, és ezeket a dokumentumokat mutassa be a bizottságnak. Elmondja, 
hogy azok a személyek, akik a gazdasági életben mozognak, tudhatják nagyon jól, hogy 
előfordulhat, hogy például egy könyvelő hibázik, így valaki kikerül, majd bekerül az 
adatbázisba. Véleménye szerint polgármester úr előadása egy kicsit túldramatizált, nem 
hinné, hogy minden érvénytelen. Itt valóban van egy hiba, amely korrigálható, és amely bőven 
a rendelkezésre álló határidőn belül megtörténik. Úgy gondolja, hogy további 
hangulatkeltésnek nincs helye, ő látta mindkét képviselőnek az igazolását arról, hogy 
köztartozás-mentesek. A következő rendes Közgyűlésre szeptember 24. napján kerül sor, a 
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Közgyűlés bőven ráér ezzel a témával akkor foglalkozni, nem kell ezt a holnapi ülésen 
napirendre venni.  
 
Iker Zsolt bizottsági tag: Említésre került, hogy idő előtt kikerült a hivatalból adat ezzel 
kapcsolatban.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Nem lehet biztosan megállapítani, hogy honnan került ki az 
információ.  
 
Iker Zsolt bizottsági tag: Szeretné, ha az aljegyző úr, mint a törvényesség őre, vizsgálatot 
indítana azzal kapcsolatban, hogy a hivatalból került-e ki az információ. Persze lehet, hogy ez 
soha nem fog kiderülni. Kerüljön sor egy vizsgálatra azzal kapcsolatban, hogy a hivatalból 
került-e ki idő előtt az információ. Derüljön ki, hogy a hivatalból került-e ki civil emberhez 
előbb az információ, mint az érintett képviselőkhöz. Ha nem a hivatalból került ki az 
információ, akkor nincs gond, ebben az esetben valószínű, hogy a Kormányhivatalból került ki 
az információ. 
 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: Elmondja, hogy a törvényességi felhívást, 
amelyet a tegnapi napon küldött meg az elnökhelyettes úr részére, a tegnapi nap folyamán 
töltötte le a TFIK-ról (Törvényességi Felügyel Írásbeli Kapcsolattartás). A hivatal percre 
pontosan tudja dokumentálni, hogy mikor kerül sor a felhívás fogadására.   
 
Csötönyi László elnök: Az elnökhelyettes úr említette, hogy a Kormányhivataltól kapta ezt a 
levelet. Szeretné megkérdezni az elnökhelyettes urat, hogy a Kormányhivatal személyesen 
neki küldte meg ezt a levelet, vagy pedig a hivatalon keresztül értesült erről.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: A hivatal közreműködésével értesült a levélről.  
 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: Elmondja, hogy a TFIK-n keresztül érkeznek a 
törvényességi felhívások. 
 
Csötönyi László elnök: A sajtótájékoztatón elhangzott, hogy az érintetteket a Kormányhivatal 
értesítette. Elmondja, hogy megnézte az emailjeit, és egyeztetett Bomba Gábor frakcióvezető 
úrral is, aki helyett nem szeretne beszélni, de el tudja mondani, amit tőle hallott. Személyesen 
a Kormányhivataltól ezzel kapcsolatban semmilyen felhívást, felszólítást, utasítást, 
tájékoztatást és információt sem kapott.  
 
Murvai Árpád bizottsági tag: Számára nem teljesen világos ez a történet. Ha az illető elmegy 
az adóhivatalhoz, akkor megkapja az igazolást arról, hogy nem tartozik, amelyet le is ad.   
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Bármikor ki lehet kerülni az adatbázisból. Pár ezer forint 
tartozással is törlésre kerülhet bárki.  
 
Murvai Árpád bizottsági tag: Augusztus végén ott tartanak, hogy elhangzik egy 
sajtótájékoztatón, hogy ez az ÉSZ-es képviselőkkel fordul elő.  
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Csötönyi László elnök: Ugyanez elhangozhat két hét múlva, és elhangozhatott volna három 
hónappal ezelőtt is.  
 
Murvai Árpád bizottsági tag: Ha az SZMSZ módosításával a KCV-nek napirendre kellett volna 
vennie ezt a témát, akkor erre miért nem hívta fel a hivatal a bizottságnak a figyelmét?  
 
Csötönyi László elnök: A képviselő-testület összetételében a közelmúltban is volt változás. Egy 
távozó képviselő helyére egy új FIDESZ-es képviselő érkezett. Talán ez is indokolhatta volna 
ezt a fajta felkérést a hivatal részéről, hiszen nem a bizottság a törvényesség őre. Erre a 
feladatra van megfelelő végzettséggel rendelkező hivatali személy. Semmiféle utasítást és 
felkérést sem kaptak arra vonatkozóan, hogy a bizottság vizsgálja meg, hogy az újonnan 
belépő képviselő asszonynak van-e köztartozása.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: A fordulónap minden hónap 15-én van. Fel kell hívni a hivatalt 
arra, hogy mind a 15 képviselő vonatkozásában kérje be az igazolásokat. A törvény alapján, ha 
valaki nem szerepel az adatbázisban, vagy onnét törlésre kerül, akkor erről írásban értesítésre 
kerül a képviselő-testület és a kormányhivatal. A képviselő-testületet és a hivatalt biztos, hogy 
nem értesítették erről. A Kormányhivatal valamilyen cseles módon kapott erről értesítést. Ha 
valaki kikerül ebből a rendszerből, az nem jelenti azt, hogy automatikusan elveszti a képviselői 
mivoltát, és méltatlanná válik. Véleménye szerint ez az egész egy barokkos túlzás. Számára 
sokkal érdekesebb az a helyzet, hogy előbb kint van az utcán az információ, mint hogy az 
érintettek erről értesülnének. Ez az egésznek a tanulsága, és ez botrányos. Javasolja, hogy a 
bizottság állapítsa meg, hogy megvizsgálta a Csötönyi László által bemutatott 
dokumentumokat, amely alapján megállapítható, hogy Csötönyi László képviselőnek nincs 
köztartozása.   
 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: A határozati javaslat csak Csötönyi Lászlóról 
szólna? 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Bomba Gábor novemberben megküldte a hivatalnak, hogy 
szerepel az adatbázisban, már évtizedek óta egyébként lévén, hogy olyan vállalkozásai vannak, 
amelyek miatt ott kell szerepelnie. November óta nem tudja, hogy mi történhetett az 
adatbázissal kapcsolatban, de kérte ennek a megújítását. Az ő igazolását is látta.  
 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: Megkéri az elnökhelyettes urat, hogy 
fogalmazza meg a végső határozati javaslatot.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Javasolja, hogy a bizottság állapítsa meg, hogy a Tolna Megyei 
Kormányhivatal TOB/22/596-1/2020 számon érkezett törvényességi felhívása alapján 
elindította Csötönyi László képviselő köztartozás-mentességének vizsgálatát, és a bemutatott 
dokumentumok alapján meggyőződött arról, hogy a képviselő úrnak nincs köztartozása, amely 
alapján további eljárásnak nincs helye, és amely tényről a Közgyűlést a következő rendes 
ülésen tájékoztatja. Erős rosszallását is szeretné kifejezni azzal kapcsolatban, hogy ezek az 
információk kiszivárogtak.  
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Csötönyi László elnök: Jelzi, hogy személyes érintettség miatt a szavazásban nem vesz részt, 
de az igazolását átadja a jogi és bizottsági referensnek, hogy a hivatal a Kormányhivatalnak 
továbbítani tudja.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
(Csötönyi László elnök a szavazásban nem vett részt) 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottságának 43/2020. (VIII.28.)  
a bizottság elnökének meghallgatásáról köztartozás-mentességgel 
kapcsolatban 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottsága megállapítja, hogy a 
Tolna Megyei Kormányhivatal TOB/22/596-1/2020 számon érkezett 
törvényességi felhívása alapján elindította Csötönyi László képviselő 
köztartozás-mentességének vizsgálatát, és a bemutatott 
dokumentumok alapján meggyőződött arról, hogy a képviselő úrnak 
nincs köztartozása, amely alapján további eljárásnak nincs helye, és 
amely tényről a Közgyűlést a következő rendes ülésen tájékoztatja.  

  
Határidő:        2020. augusztus 28. 
Felelős:           Illés Tamás elnökhelyettes 

 
Illés Tamás elnökhelyettes: Véleménye szerint azok az állítások, hogy a képviselőknek 
köztartozásuk van, nem igazak, így akár a rágalmazás törvényi tényállását is kimeríthetnék.  
 
2. napirendi pont: 

Döntés a képviselői köztartozás-mentességek igazolásának bekéréséről és ellenőrzéséről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 
Csötönyi László elnök átveszi az ülés vezetését. 
 
Csötönyi László elnök: A történtek után úgy gondolja, hogy a bizottságnak van egyfajta 
felelőssége, és a félreértések elkerülése végett a lehető legrövidebb időn belül, párttól és 
elkötelezettségtől függetlenül, minden képviselőtől be kellene kérni szeptember 15-i 
határidővel 30 napnál nem régebbi igazolást arról, hogy nincs köztartozásuk.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Ezt nem szeretnék havonta megtenni, de Móra Viktória miatt ez 
egy érdekes helyzet, az ő igazolását ugyanis meg kellett volna kapnia a bizottságnak.  
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Csötönyi László elnök: Erre viszont nem hívta fel a hivatal a bizottság figyelmét.  
 
Faragó Zsolt bizottsági tag: Szeretné megkérdezni, hogy szabályozza-e valami, ha bármi ilyen 
történik, hogy a hivatal azonnal értesítse a bizottságot arról, hogy van egy kötelezettsége, amit 
teljesítenie kell.  
 
Csötönyi László elnök: A törvényességi felügyelet a mindenkori jegyzőnek a feladata. 
Javasolja, hogy a bizottság  

1. hívja fel a polgármestert és a helyi önkormányzati képviselőket, hogy 2020. 
szeptember 15-i határidővel mutassanak be 30 napnál nem régebbi igazolást arról, 
hogy nincs fennálló köztartozásuk; 

2. hívja fel az elnökhelyettest, hogy a képviselői köztartozás-mentességről tájékoztassa a 
Közgyűlést a soron következő rendes ülésen. 

 
Illés Tamás elnökhelyettes: Szeretné, ha tájékoztatást kapnának arról, hogy milyen 
nyilvántartást kell vezetnie a bizottságnak.  
 
Iker Zsolt bizottsági tag: Arról is kellene egy tájékoztatást kapnia a bizottságnak, hogy jogilag 
milyen kötelezettségeik vannak ezzel kapcsolatban.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottságának 44/2020. (VIII.28.)  
képviselői igazolások bekéréséről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottsága  

 
1. felhívja a polgármestert és a helyi önkormányzati képviselőket, 

hogy 2020. szeptember 15-i határidővel mutassanak be 30 napnál 
nem régebbi igazolást arról, hogy nincs fennálló köztartozásuk; 

 
Határidő: 2020. szeptember 15. 
Felelős:  Ács Rezső polgármester 

     helyi önkormányzati képviselők 
 

2. felhívja az elnökhelyettest, hogy a képviselői köztartozás-
mentességről tájékoztassa a Közgyűlést a soron következő rendes 
ülésen. 

 
Határidő: 2020. szeptember 24. 
Felelős:  Illés Tamás elnökhelyettes 
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3. napirendi pont: 

Döntés az őszi kulturális programsor megszervezéséről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök 
 

Csötönyi László elnök: Rengetegen jelezték a bizottság felé, hogy, mivel elmarad a Szekszárdi 
Szüreti Fesztivál, valamiféle hiánypótlásként szórakozási lehetőséget kellene biztosítani a 
szekszárdi lakosoknak vagy éppen a városba érkezőknek a járványügyi helyzettel kapcsolatos 
szabályok betartásával. Az emberek szeretnék, ha kicsit ki tudnának kapcsolódni, tudnának 
borokat kóstolni, vagy éppen koncerteket hallgatni. Ezzel kapcsolatban kereste meg a 
bizottságot az Antritt Event, amely évek óta segített a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató 
Nonprofit Kft-nek lebonyolítani a legnagyobb szekszárdi fesztiválokat. Az Antritt Event 
ajánlatát átküldte a bizottság tagjai részére.  Véleménye szerint korrekt árat adtak. A 
kalkuláció 10 napra vonatkozik és tartalmaz mindent, így például a megfelelő hangtechnikát 
is. A 10 nap jövő hét péntektől kezdődne. Az Antritt Event és ő is azt szeretnék, ha ebben a 10 
napban csak helyi személyek, egyesületek léphetnének fel, akik a szekszárdi művészetet és 
kultúrát képviselik. Véleménye szerint a megadott árhoz minimum hozzá kellene még rendelni 
500.000 forintot annak érdekében, hogy a fellépőknek egy minimális díjat tudjon fizetni a 
szervező. Szeretné, ha ezt a bizottság elfogadásra javasolná, mert így a Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottság a hétfői ülésén meg is tudná tárgyalni. Ha a bizottság a hétfői ülésén 
ezt jóváhagyja, akkor fel kellene kérni a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft-t 
arra, hogy az ajánlatkérővel együttműködve szervezze meg ezt a 10 napos programot a 
szekszárdi közművelődés javára.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Milyen időszakban?  
 
Iker Zsolt bizottsági tag: Pont az időszakkal kapcsolatban lenne javaslata.  
 
Csötönyi László elnök: Jövő hét péntektől kezdődne, és 10 napon át tartana. Ha van más 
javaslat, akkor szívesen várja.  
 
Iker Zsolt bizottsági tag: A fent nevezett időszak hétköznapokra is vonatkozna. Ha 
megkezdődik az iskola, akkor hétfőtől csütörtökig nagy eseményekre véleménye szerint nem 
kell számítani, mert nagy mozgolódás nem lenne esténként. Nem lehetne inkább ezt 
hétvégékre szervezni a következő három hétben? Péntektől vasárnapig.  
 
Petter Mária Magdolna bizottsági tag: Akkor a Nyitott Pincékkel egy időbe esne.  
 
Csötönyi László elnök: Valamint eléggé aggályosnak tartja, hogy három hétig kint hagyják a 
felszereléseket. Több millió forintos technikákról van szó.  
 
Iker Zsolt bizottsági tag: Szeptember 7-10-ig terjedő időszakban is kint lesz a technika, de nem 
fogja nagyon használni senki. A Nyitott Pincéket megelőző hétre kellene egy négynapos 
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eseményt szervezni. Ebben az esetben már csütörtökön lehetne kezdeni egy kisebb bulival. 
Így nem 10 napos lenne a rendezvény, hanem csak négy. 
 
Csötönyi László elnök: Azért lenne széthúzva, hogy ne koncentrálódjon a tömeg.  
 
Iker Zsolt bizottsági tag: Hiába lesz széthúzva, hétfő- kedd-szerdai napokon senki sem lesz ott.  
 
Csötönyi László elnök: De nem is az a cél, hogy teljesen meg legyen töltve a rendezvény.  
 
Iker Zsolt bizottsági tag: Azt is figyelembe kell venni, hogy azok a személyek, akik például bort 
szeretnének a rendezvényen árulni, alkalmazottat fognak megfizetni. 
 
Csötönyi László elnök: Ez volt a terv, amelyet ismertetett.  
 
Iker Zsolt bizottsági tag: Ha marad a 10 nap, akkor a hétvégekre kellene a „combosabb” 
programokat tervezni. Hétköznapokra viszont célszerűbb lenne minél több 
gyermekprogramot szervezni. Mivel a bizottságnak nincs kerete, amiből támogatni tudná az 
egyesületeket, így a fellépő díjakon lehetne egy kicsit emelni. Egy zenekar egy másfél órás 
műsorért 100-150.000 forintot szokott kapni. Úgy gondolja, hogy az elnök úr által említett 
500.000 forintot fel kellene emelni 1.000.000 forintra.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: A Szüreti Napok elmaradásával 40 millió forint marad meg. Ebből 
az összegből lehet fedezni. Az Antritt Event által kért összeg az 3,6 millió forint + Áfa. Ez 
körülbelül öt millió forintot jelent.  
 
Iker Zsolt bizottsági tag: Ha a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. rendezi, 
akkor nettó összegről van szó. Az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság is több olyan egyesülettel 
tart kapcsolatot, amelyeket fel lehetne kérni fellépésekre, például táncbemutatókra.  
 
Faragó Zsolt bizottsági tag: Küzdősportokat is be lehetne mutatni.  
 
Csötönyi László elnök: Javasolja, hogy a bizottság fogadja el az Antritt Event ajánlatát és 
javasolja a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságnak támogatásra. Javasolja, hogy a helyi 
fellépők díjazására a módosított költségvetésből 1.000.000 forint kerüljön elkülönítésre.   
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Erre a javaslatra tulajdonképpen nincs szükség, mert a fedezet 
többszörösen ott van a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft-nél. 
 
Csötönyi László elnök: Véleménye szerint a döntést attól még jóvá kell hagynia a Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságnak. Javasolja továbbá, hogy amennyiben a bizottság ezeket az 
opciókat elfogadja, a bizottság kérje fel a társaságot, hogy az ajánlatkérővel együttműködve 
szervezze meg a programot. 
 
Iker Zsolt bizottsági tag: Javasolja, hogy a bizottság abból az összegből biztosítsa az 1.000.000 
forintos fedezetet, amelyet a társaság időarányosan eddig megkapott a fesztiválok 
rendezésére.  
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Csötönyi László elnök: Javasolja, hogy a bizottság 

1. javasolja a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságnak, hogy az Antritt Event ajánlatát 
fogadja el azzal a kiegészítéssel, hogy biztosítson további 1.000.000 forintot a helyi 
fellépők díjazására a 2020. évi módosított költségvetésből, amely fedezet a Szekszárdi 
Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft-nek folyósított időarányos támogatásból 
kerüljön biztosításra; 

2. javasolja a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságnak az ajánlat elfogadását követően, 
hogy kérje fel a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft-t, hogy az 
ajánlatkérővel együttműködve szervezze meg a helyi együttesekre épített programot. 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottságának 45/2020. (VIII.28.)  
döntés az őszi kulturális programsor megszervezéséről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottsága 

 
1. javasolja a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságnak, hogy az 

Antritt Event ajánlatát fogadja el azzal a kiegészítéssel, hogy 
biztosítson további 1.000.000 forintot a helyi fellépők díjazására a 
2020. évi módosított költségvetésből, amely fedezet a Szekszárdi 
Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft-nek folyósított 
időarányos támogatásból kerüljön biztosításra; 

2. javasolja a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságnak az ajánlat 
elfogadását követően, hogy kérje fel a Szekszárdi Közművelődési 
Szolgáltató Nonprofit Kft-t, hogy az ajánlatkérővel együttműködve 
szervezze meg a helyi együttesekre épített programot. 

 
Határidő: 2020. augusztus 31. 
Felelős:  Csötönyi László elnök 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 16 óra 03 perckor 
berekeszti.  
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K.m.f 
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